
PROTOKÓŁ  Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

w dniu 8 stycznia 2019 r.  

 

Porządek obrad: 

1. Powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia RO w dn. 04.12.18 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

 

Uchwała Nr 137/19   - w spr.   zatwierdzenia realizacji budżetu za rok 2018. 

Uchwała Nr 138/19 - w spr.  przyjęcia Sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2018. 

Uchwała Nr 139/19 - w spr.  zaopiniowania Sprawozdania z działalności RO za rok 2018. 

Uchwała Nr 140/19 - w spr. pozytywnego zaopiniowania Planu rzeczowo - finansowego na 

rok 2019 . 

Uchwała Nr 141/19 - w spr. terminarza spotkao i dyżurów w pierwszej połowie roku 2019 

(do kooca kadencji) 

 

4. Sprawy różne (zmiany w Statucie RO, zmiany w finansowaniu inwestycji osiedlowych, 

korespondencja bieżąca) 

 
 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.1  

Przewodnicząca powitała wszystkich przybyłych członków Rady Osiedla Skolwin. Stwierdziła 
quorum – na rozpoczęciu zebrania obecnych było 8 członków Rady.  

Do porządku obrad dopisano wniosek o zmobilizowanie Zarządu rady do działao 
proekologicznych ( dopisano do pkt. 4.) 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Głosowało: 8 osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

Ad . 2.  

Protokół przyjęto bez zmian. 

Głosowało:  8 osób ;   za:  7 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 1osoba 

 



Ad. 3 Podjęto uchwały: 

Uchwała Nr 137/19   - w sprawie   zatwierdzenia realizacji budżetu za rok 2018. 

Głosowało:  8osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

Uchwała Nr 138/19 - w sprawie  przyjęcia Sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2018. 

Głosowało: 8osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

Uchwała Nr 139/19 - w sprawie zaopiniowania Sprawozdania z działalności RO za rok 2018. 

Głosowało:  8osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

Uchwała Nr 140/19 - w sprawie pozytywnego zaopiniowania Planu rzeczowo - finansowego 

na rok 2019 . 

Głosowało:  8osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

Uchwała Nr 141/19 - w sprawie terminarza spotkao i dyżurów w pierwszej połowie roku 

2019 (do kooca kadencji) 

Głosowało:  8osób ;   za:  8 osób; przeciw: 0, wstrzymało się: 0 

 

Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

-  korespondencji bieżącej. 

- zmobilizowanie Zarządu Rady do działao proekologicznych polegających na zwiększeniu 
kontroli spalanych w piecach śmieci – dron patrolujący. 

- Przewodnicząca przekazała informację o zmianach w Statucie Rad Osiedli – kadencja Rady 
trwad będzie 5 lat, jedna osoba może zagłosowad w wyborach na 8 osób. 

- Prezydent opracował nowy sposób przyznawania funduszy na inwestycje osiedlowe –     1 
mln zł do realizacji na 5 lat na jedną lub kilka inwestycji. 

Na tym sprawozdanie zakooczono. 

Protokołowała: Mirosława Rzeszótko 


